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Uprzejmie powiadamiam, 2e podczas dyiuru radnych i spotkania z

mieszkaricami zgfosili siq z mieszkaicy ul. tanieszczyzna z pro5bq o podjqcie

interwencji zwiqzanej z wyciqciem przez MZUK i D, 2 - ch topoli wfoskich i

innych drzew rosnqcych w pasie drogowym vis a vis ul. tanieszczyzna2ti2ta.

Topole wydzielajq pylki i biaty puch nasienny co powoduje, 2e unoszqcy siq w
powietrzu puch nasienny niekorzystnie wptywa na ich zdrowie . R6wnie2

topole mi inne drzewa sq uschnigte izagraiaiq bezpieczefstwu mieszkafc6w.

Postanowili skorzystad z obecno6ci mojej na dyiurze i zglosili bardzo wa2ny dla

nich problem. Przedtoiyli mi zdjqcia topoli.

Ponadto wy2ej wspomniane topole i inne drzewa sq bardzo stare i bardzo

wysokie i plytki system korzenny z kilkoma odnogami oraz wzglqdnie duia
krucho66 drzewa w sytuacjach gdzie wieje duiy wiatr stajq sie niebezpieczne dla

mieszkaric6w, ruchu ulicznego i zagraiajq pobliskim budynkom mieszkalnym.

Niejednokrotnie byli Swiatkami i2 odlamujqce konary spadaty na chodnik i

jezdnie.

Dlatego majqc na wzglqdzie bezpieczeistwo i zdrowie mieszkafc6w oraz

zagro2enie przewr6cenia siq tych drzew uprzejmie proszq o podjqcie dziatafi

zapewniajqcych usuniecie drzew, kt6re zgfosili mieszkaicy podczas dy2uru

radnych.

W zatqczeniu zdjecia topili i innych drzew u pasie drogowym ul' tanieszczyzna.

Z powa2aniem






